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Verslag Het Bestuur  
Nr. 5 – seizoen 2023-2024 

Plaats: Bureel VTTL 
Datum: 22 januari – 18.30 uur 

Aanwezig: Marc Gijs, Martin Van den Bergh, Didier Bosman, Hedwig Amelinckx, Vanmassenhove 
Jeroen, Jo Willems en Frederik Noppe 
Verontschuldigd: Philip van Oeckel en Kenny Moreau 
Afwezig: Tom Dieussaert 

1. Vooraf 
a. Voor de start van de bestuursvergadering werden de personeelsgesprekken met 

Dirk Lamproye, Jo Willems en Frederik Noppe uitgevoerd. Een verslag hiervan zal 
opgemaakt worden door de Secretaris-Generaal en bezorgd worden aan het 
betrokken personeelslid en de leden van het bestuur.  
 

2. Goedkeuring verslag nr. 4 van 18 december 2023 
a. Geen opmerkingen. Frederik Noppe zal het verslag op de website plaatsen. 

 
3. Taakverdeling bestuur 

a. Marc Gijs: voorzitter, personeel, topsport, bouwfonds en sponsoring. 
b. Martin Van den Bergh: ondervoorzitter, intern reglement, sportreglementen VTTL, 

statuten VTTL en opvolging trainers. 
c. Hedwig Amelinckx: landelijke interclub, Vlaams Sport Tribunaal, VTTL-evenementen 

(organisaties) en landelijke arbitrage. 
d. Didier Bosman: jeugdsport en -werking, recreanten- en veteranenwerking, 

communicatie (sociale media), marketing en opvolging beleidsplan. 
e. Jeroen Vanmassenhove: bijscholingen, communicatie (website en nieuwsbrief), 

boekhouding, opvolging commissies en verslagen, G-sport. 
 

4. Openstaande items 
a. Verslag functioneringsgesprek Technisch Directeur Topsport: Is afgewerkt, wordt 

goedgekeurd en bezorgd aan Topsport Vlaanderen door de Secretaris-Generaal. 
b. Kandidatuur NEC: Jago Lowagie had zich kandidaat gesteld, maar heeft helaas niet 

het gewenste profiel en wordt aldus niet verkozen. (4 nee-stemmen, 1 ja-stem) 
c. Clubbezoeken provincies:  

• In Antwerpen staan enkele gesprekken gepland op 25 januari. 
• In Vlaams-Brabant en Brussel werd het geplande clubbezoek afgelast door de club. 
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• Tibo Stiens heeft enkele documenten bezorgd aan de provincies ter nazicht. Deze 
kunnen als ondersteuning gebruikt worden tijdens de clubbezoeken. 
Aanpassingen aan de documenten zijn zeker mogelijk.  

d. Online invullen wedstrijden: vooral in Nationale afdelingen nog een duidelijk tekort. 
Wordt besproken op volgende NSC-vergadering (29 januari). 

e. Stage Nikolai Baklicharov: Nikolai zal aanwezig zijn op de volgende 
bestuursvergadering (19 februari). In december werden video’s opgenomen met de 
ondersteuning van Nikolai inzake de beleidsfocus sportkaderopleiding. 

f. Schrijven GDPR aan Sport Vlaanderen: de reactie vanuit SV wordt besproken. Uit de 
reactie blijkt duidelijk dat het huidige decreet niet afgetoetst werd met de nieuwe 
regelgeving die in voege ging in 2018. Nogmaals de vraag stellen om een officiële 
reactie van de privacycommissie inzake het decreet en de nieuwe regelgeving. 
Frederik Noppe contacteert nogmaals Sport Vlaanderen. 

g. Virtual Reality: opvolging door Tibo Stiens. Helaas de documenten pas kort voor de 
vergadering ontvangen waardoor een verdere bespreking onmogelijk is. Frederik 
Noppe zal de documenten doorsturen zodat dit dan verder bekeken kan worden 
tegen de volgende bestuursvergadering. 

h. Kilometerfonds landelijke interclub: een uitgebreid debat volgt. Beslist wordt dat 
Frederik Noppe een duidelijk overzicht geeft van de voorbije jaren (bedragen, 
wijzigingen reglement, impact van die wijzigingen,…) tegen de volgende 
bestuursvergadering. 

 
5. Administratie en personeel 

a. Personeelsvergadering van januari 2024 wordt besproken. Er zijn geen specifieke 
extra aandachtspunten te melden. 

b. De drie personeelsgesprekken gingen door op 22 januari. (zie ook punt 1) 
 

6. Goed Bestuur 
a. Nazicht 2023: Alles werd op 20 december tijdig bezorgd aan Sport Vlaanderen. 

Afgelopen donderdag (18 januari) werden nog bijkomende vragen gesteld. Frederik 
Noppe zal morgenochtend de nodige info doorspelen aan de dossierbeheerder. 
 

7. Bouw 
a. Geen nieuws.  

 
8. Boekhouding 

a. Frederik Noppe moet de boekhouding van 2024 nog opstarten (eerst 2023 
afsluiten). De onkostennota’s en facturen worden tijdig betaald, de inkomende 
betalingen (opvolging inschrijvingen sportkampen) worden regelmatig 
gecontroleerd.  



 

b. Afsluiting 2023: een uitgebreid rapport over de boekhouding 2023 werd bezorgd 
aan het bestuur. Helaas was ook 2023 een verlieslatend jaar. Beslist wordt dan ook 
om een extra financiële vergadering in te lassen op 12 februari (14.00) om alle 
zaken nogmaals tegen het licht te houden en te bekijken hoe deze negatieve spiraal 
doorbroken kan/moet worden.  

c. Subsidies 2024: de aangevraagde budgetten voor de beleidsfocussen werden 
aanvaard (sportkampen, jeugdsport, sportkaderopleiding). De raming van de 
algemene werkingssubsidies werd ontvangen (iets hoger dan opgenomen in de 
begroting). Het addendum topsport, met bijhorende subsidies, werd eveneens 
ontvangen. De Technisch Directeur Topsport zal bekijken hoe de eigen inbreng 
ingepast kan worden in de werking. Nadien kan de begroting topsport aangepast 
worden aan de realiteit van de toegekende subsidies. 

d. Afspraken tussen Tibhar, Bojan Tokic en VTTL worden verder opgevolgd. 
 

9. Sponsoring, marketing en communicatie 
a. Instagram-account volledig over te zetten naar medewerker van de VTTL zodat alle 

opties mogelijk blijven.  
b. Gesprek met Vitalic: logo aan te vullen op onze website (Frederik Noppe). Vijftigtal 

geschenkpakketten worden voorzien voor de Vlaamse evenementen.  
c. Gesprek met Westshot: zeker bereidwilligheid om verder samen te werken. Marc 

Gijs zal een overleg inplannen op de Vlaamse Kampioenschappen ABCDE met de 
verantwoordelijke om een nieuw akkoord te vinden voor 2024.  
 

10. Evaluaties 
a. Provinciale kampioenschappen: geen specifieke opmerkingen ontvangen. 
b. Gouden palet: geen verslag ontvangen (blijkbaar wel verstuurd naar KBTTB-adres, 

dus nazicht nodig), terwijl communicatie Aile Francophone wel reeds op sociale 
media staat. Frederik Noppe kijkt voor publicatie. 
 

11. Kalender 
a. 26/01/2024: Topsportcommissie 
b. 28/01/2024: Vlaams Jeugdcriterium fase 2 te Sint-Truiden 
c. 29/01/2024: Vergadering Nationale Raad van Bestuur (digitaal) 
d. 04/02/2024: Vlaamse Kampioenschappen ABCDE te Sint-Truiden 
e. 05/02/2024: Meeting Olympic Festival (digitaal) 
f. 06/02/2024: Personeelsvergadering 
g. 11/02/2024: BK Dubbel BCDE te Louvain-La-Neuve 
h. 18/02/2024 : NJC fase 3 te Louvain-La-Neuve (nog geen poules gekend ?) 
i. 19/02/2024 : Vergadering het bestuur 

 
  



 

12. Beleidsplan 2025-2028 
a. Stand van zaken: eerst rapportering 2023 verder afwerken (begin maart). Wel al 

ideeën om enkele domeinen te verschuiven, samen te zetten om zo alles beter en 
duidelijker te verzamelen. 

b. Structuur voor opmaak van het beleidsplan 2025-2028 vanuit Sport Vlaanderen nog 
niet ontvangen. Frederik Noppe zal informeren bij Sport Vlaanderen. 
 

13. Reglementen 
a. Digitaal ontslag: gebruik tegen mei 2023 wordt twijfelachting. Te bekijken wat 

binnen onze ICT-planning het allerbelangrijkste is en zeker die zaken zo spoedig 
mogelijk afwerken. 

b. Controle SR/KTTB (Martin): correcte teksten staan op de website. 
c. Hervorming NJC: constructief overleg tussen beide vleugels. Bedoeling om tot een 

éénduidig systeem te komen tegen de NRvB van januari, zodat duidelijke teksten 
uitgewerkt kunnen worden tegen de NRvB van februari. 
 

14. Landelijke interclub 
a. Terugrondes zijn gestart. Lottrekking eindrondes werd gepubliceerd in de 

nieuwsbrief van december.  
b. Voorstel kalender 2023-2024: de kalender wordt pas goedgekeurd op 29 januari. 

Enkele aanpassingen worden voorgesteld aan Hedwig zodat rekening kan gehouden 
worden met diverse elementen. Publicatie te voorzien na de Nationale Raad van 
Bestuur van 29 januari, zodat ook provincies hun planningen kunnen afwerken voor 
het seizoen 2024-2025. 

 
15. Landelijke kampioenschappen/evenementen 

a. Vlaamse Kampioenschappen ABCDE te Sint-Truiden 
• Marc Gijs zal prijzengeld regelen. Bij de prijsuitreiking zal Jo Willems 

meehelpen gezien Kenny Moreau niet tot het einde blijft. 
• Voor de scheidsrechters wordt normaal een belegd broodje voorzien over 

de middag. Dirk Lamproye zal contact opnemen met Nico Moeyaerts gezien 
de tegenstrijdige communicatie. 

• Awards zijn besteld en worden uitgereikt voor de prijsuitreikingen. Tom 
Dieussaert bekijkt nog opties om award voor Carlo Agnello ook uit te reiken 
op een evenement. 

• Er waren heel wat wildcard aanvragen. Een wildcard wordt toegekend aan: 
 Heren B: Dries Mattheus 
 Heren B: Wout de Kepper 
 Heren C: Mathis Flebus 
 Heren C: Cedric Flebus 
 Heren D: Lars de Wilde 



 

 Heren D: Jakob Coenen 
 Heren E: Rune Burgraeve 
 Heren E: Aiden Cepeda Braekmans 
 Dames B: Ella Aelst 

b. Vlaamse Kampioenschappen Veteranen 
• Inschrijvingen kunnen online gebeuren.  
• Voorbereidingen werden opgestart worden door bureel. 
• De verantwoordelijken in Antwerpen zijn Guido Mertens en Glenn Staes. 
• Guido Mertens heeft enkele berekeningen gemaakt om een nieuw systeem 

met meer inschrijvingen toe te passen. Na overleg wordt beslist om het 
huidige systeem te behouden. Ook de Landelijke Recreatie en Veteranen 
Commissie was voorstander van het behoud van het huidige systeem. 

c. Budgettering VTTL-events:  
• Twijfel over de verzekering van de gebouwen tijdens evenementen, 

duidelijkheid te geven door Dirk Lamproye. 
• Te bekijken of er gewerkt wordt met een totaalbudget, dan wel een 

uitgesplitst budget. Frederik Noppe zal voorstellen uitwerken zodat kan 
gestemd worden op de AV in mei. 

• VIP-lunch: discussie over bedrag van de VIP-maaltijden. Akkoord om menu’s 
en prijzen steeds tijdig door te geven voor verdere bespreking binnen de 
federatie. 

 
16. Sporttechnische werking 

a. TeCo:  
• Geen TeCo sinds vorige bestuursvergadering. 

b. Technisch Directeur Topsport: 
• Rapport tijdens de bestuursvergadering ontvangen. Zal morgenochtend 

rondgestuurd worden naar de leden van het bestuur. 
c. Jeugdwerking provincies: 

• Het verslag van het overleg werd door Jo Willems bezorgd aan de 
provincies. Dit zal besproken worden binnen de provincies voor eventuele 
opmerkingen/voorkeuren van systeem/aanpassingen/… Tegen 9 februari de 
vraag om vanuit iedere provincie feedback te ontvangen. Jo verzamelt dan 
alles en zal hieromtrent een overzicht opmaken tegen de 
bestuursvergadering van 19 februari. 

• Werking januari-juni 2024: alle planningen ontvangen. In Vlaams-Brabant en 
Brussel wordt bekeken hoe Maxim Severs een kwalitatief aanbod kan 
krijgen binnen de provinciale werking. 



 

d. Numerieke klassering: voorlopig niet zichtbaar op competitiewebsite, gezien dat 
nog de oude berekeningsmethode is. Met Gaëtan Frenoy en Mathieu Jasinski wordt 
bekeken om de vernieuwde berekeningsmethode over te zetten. 

e. Coachlicentie: het vernieuwde voorstel door Jo Willems wordt besproken. Er zijn 
nog enkele kleine aanpassingen, toevoegingen noodzakelijk. Jo werkt verder uit en 
zal het opnieuw doorsturen. Gaat dan in voege vanaf 1 juli 2024. Duidelijke 
communicatie en belang ook te voorzien vanuit de federatie waar en hoe die 
coachlicentie opgevolgd gaat worden op landelijke (en nationale) evenementen. 
 

17. Koepel 
a. Kalender 2024-2025: zal besproken en vastgelegd worden. 
b. Digitale inschrijving/opvolging van Beker van België: wordt besproken op volgende 

NSC-vergadering (29/01). 
c. NJC: zie punt 13 C. 
d. Nationale veteranencommissie: Didier Bosman zal deel uitmaken van deze 

commissie. Vanuit AF-zijde nog niet duidelijk wie de verantwoordelijke zal zijn. De 
triangulaire op 26 mei zal doorgaan in Geraardsbergen. Het beschikbare budget 
vanuit de VTTL is gekend, te bekijken door PC Oost-Vlaanderen of alles past binnen 
het budget.  
 

18. LAC 
a. Geen specifieke opmerkingen bij het verslag van de voorzitter van de LAC. 
b. Philip geeft aan ook afwezig te zijn op de vergaderingen van februari en maart. 
c. Op 6 april 2024 gaat de opleiding tot tornooileider door in het lokaal van TTC 

Westel. Martin van den Bergh geeft door aan de LAC, Frederik Noppe kijkt voor 
aanvulling op de website en promotie op sociale media. De affiche werd vorige 
week opgemaakt door Pieter Thysen. 

d. Promofilmpjes te maken op de Vlaamse Kampioenschappen ABCDE (enerzijds om 
promotie te maken voor de scheidsrechters zelf, anderzijds om promotie te maken 
voor de opleidingen in de provincies bij de start van seizoen 2024-2025). Tibo Stiens 
zal een scenario uitwerken (in samenwerking met Marc Gijs). 

e. Er zijn opnieuw heel weinig Vlaamse scheidsrechters op de Belgische A-
kampioenschappen. Veel scheidsrechters geven aan dat ze zelfs geen uitnodiging 
hebben gekregen. Graag de lijst bezorgen van de scheidsrechters die uitgenodigd 
werden en op welke manier dat is gebeurd (bureel stond alvast niet in CC, zoals de 
afspraak is bij dergelijke communicaties). Op te vragen door Dirk Lamproye aan 
Philip Van Oeckel. 
 

  



 

19. Informatica 
a. Er is nieuw overleg geweest tussen Gaëtan Frenoy en Frederik Noppe. Bedoeling is 

om alle taken op te sommen op korte en middellange termijn, en dan bekijken wat 
de mogelijkheden zijn, rekening houdend met de begroting. 

b. Zichtbaarheid inschrijvingen tornooien:  voor- en nadelen worden nogmaals 
afgewogen. Momenteel absoluut geen topprioriteit, eerst inzetten op belangrijke 
ICT-aanpassingen. 

c. Tornooi-programma: er is een nieuwe update beschikbaar van het tornooi-
programma (enkele bugs opgelost + enkele toevoegingen). 

d. Nieuw tornooi-programma: Jeroen van der Hooft heeft zelf een programma 
geschreven voor een tornooi in de club, met heel wat mogelijkheden. Voorstel om 
Luc D’hulst en Jeroen van der Hooft met elkaar in contact te brengen zodat een 
samenwerking misschien mogelijk is. Beter 1 uitstekend programma, dan 2 
programma’s die naast elkaar werken en zo verdere problemen veroorzaken. 
Frederik Noppe zal beiden contacteren. 
 

20. Varia 
a. Vlaamse Kampioenschappen ABCDE: er werd helaas opnieuw vastgesteld dat een 

speler niet voldeed aan de voorwaarden om deel te nemen. Deze werd dan ook 
geschrapt. De controles moeten eigenlijk al uitgevoerd worden door de provincies 
bij de inschrijvingen voor het provinciaal criterium en kampioenschap.  

b. Keuring zalen: deze is in handen van de provincies en gebeurd best op regelmatige 
basis. Ook bij het aanpassen van de verlichting (vb. LED-verlichting), andere indeling 
van de zaal, ander lokaal, … is het noodzakelijk dat clubs dit melden aan de 
provincie, zodat een controle uitgevoerd kan worden. In Limburg-Kempen wordt 
bijvoorbeeld gewerkt met groene (alles ok), oranje (1 seizoen de tijd om zich in 
orde te stellen) en rode (afgekeurd) certificaten om aan te tonen dat de zaal 
conform de regelgeving is.  

 
Einde vergadering: 22.20 uur 

Verslag opgemaakt door 
Frederik Noppe 
 
 

 


